
Velkommen;  

- Momsregnskab: Revisor kommer i morgen, så der kommer der styr på den del. Der er fundet en 

bogholder, Thomas O´connor. En timeløn på ca. 500 kr. plus moms.     

 

- Mobilepay: er blevet afmeldt, oplysninger der skulle opdateres. Anders har styr på det igen med 

korrekte kontonummer og med Anders som kontaktperson. Anders har sendt en femmer der ikke 

er gået igennem. 

  

- Møde med skolebestyrelsen: Pernille og tænker at det er en god ide at få et møde angående 

økonomien. 

28 eller 29 marts – Pernille vender tilbage. Vi reserverer de to datoer så nogle af os kan komme 

med på mødet med skolebestyrelsen angående økonomien. En god ide at få det gennemgået sp der 

er fælles fodslag.  

 

- Byggeudvalg: Anders har ligeledes talt med Pernille om byggeudvalg som skolebestyrelsen ligeledes 

synes der skal nedsættes.  Lars og Jan nedsættes i byggeudvalget – Anders giver besked til Pernille 

omkring dette. Der skal bl.a. anskaffelse af container – not good. 

Det kunne være der skulle tages stilling til om alt i redskabsrummet skal bruges. 

 

- Køb af mere jord/skovhave 

Pernille tager en snak med skolebestyrelsen inden de tager ne beslutning. Anders overtager d. 15. 

september så der skal bare være en afklaring inden da, da Anders ikke vil overtage.   

Der kunne pt. være en del diskussion omkring hvorvidt skolebestyrelsen vil bruge penge på det så  

der skal være enighed. Per og lærergruppen synes det er en god idé.  

 

- Synliggørelse: Skolebestyrelsen har besluttet at de den første mandag i måneden inviterer de 

forældre mm ind til morgensang. Det er besluttet at de i skolebestyrelsen vil fordele sig ud så der 

altid er en fra skolen som deltager. Støtteforeningen beslutter at vi ikke deltager.  

 

- Socialt arrangement: Syng – snak – og spis arrangement med Skolebestyrelsen d. 24. maj.  

Per spørger om vi vil være med at hjælpe herunder være medværter for arrangementet.  

Der lægges lidt op. 

Rasmus er tovholder på kontakten med Per – hvad er niveauet for vores håndtering af 

arrangementet. Men go herfra.     

Anne skriver til Per at vi er med på den, men skal have en drøftelse af hvad omfanget er og hvad 

han tænker.   

Anne skriver til Nina, Steen og Kenneth angående arrangement med Jesper Carlsen. Foreslå at der 

skal sælges lidt lokal øl mm.  

 

- Nytårstaffel: Sommerfest d. 27. maj. Maria, Pia og Jens Hansen inviteres med.  

 

- Steen Møller:  

Anders indhenter en alkoholbevilling til Steen Møller arrangementet, Jesper Carlsen arrangement 

Anne hører Line Georgsen om hvad de skal have for kager ved mums for kager til Steen Møller 

arrangementet.  



Kunne der eventuelt være andre der kunne være sponsoerer, kan vi eventuelt finde nogle andre 

der kunne være sponsorer.  

Vi siger ja tak til Nina til at reklamere. 

 

- Arbejdsdagen: Vi går med d. 30. april. 

For at finde nogle til at være administrative. Det kunne vi gøre ved at sætte opgaven på sedlen 

tilsvarende en af de andre opgaver så man kan melde sig til.  

at være med i julemarkedsgruppen skal være en mulighed, samt administrative gruppe og Bork. 

D. 30 april. 

Der skal laves et fodgængerfelt, samt organisering af skraldespande, de må ikke stå op ad væggen. 

Rasmus skal sige det videre til Per. 

Anne og Rasmus skrives ved i uge 11 angående arbejdsseddel.   

 

Diana spørger Søren hvordan det går med hjemmesiden. Skolen skal også have en ny hjemmeside – 

betalingsmodulet skulle gerne være oppe at køre inden.    

 

Anne og Lars deltager i mødet med skolebestyrelsen d. 10.03.22.  Hvad er agendaen for at vi 

deltager.   


